
 

Styremøte i Røros Idrettslag   
RIL 4/24 Røros IL Fotball 
 
Dato: 14. april 2024  
Kl: 21.00  
Sted: Teams 
 
Til stede:  Ole Peder Sjøvold, Monica Knutsen, Astrid Sundfær, Trond Morten Gløtheim, 

Jones Mikkelsen, Lars Stenvold Wik, Marie Bakås 
Forfall:  Ann Karin Grytbakk 
Referent: Marie Bakås 
 
 
Saksliste 
 
Vedtakssaker:  
Sak 20/24: Godkjenning av møteinnkalling og protokoll fra forrige styremøte 
Sak 21/24: Habilitetsvurderinger i forhold til saksliste 
Sak 22/24: Henvendelse fra foresatt på G16 
 
Orienteringssaker:  
O-Sak 23/24: Organisasjonskart 
O-Sak 24/24: Møteplan for styret fram til sommeren  
 
 
NB: På grunn av skifte av leder i Rilfo er det ikke blitt sendt ut sakliste til dette styremøtet på 
forhånd. 
 

 
Vedtakssaker: 

 
Sak 20/24: Godkjenning av møteinnkalling og protokoll fra forrige styremøte 
Bakgrunn: Protokoll fra møtet 27.02.24, med kommentarfrist 17.03.24 
Ingen merknader innkommet. 
 
Vedtak: Det fremkom ingen merknader til innkalling og sakliste. Protokoll fra styremøtet  
3/24 godkjennes. 
 
 
 
Sak 21/24: Habilitetsvurderinger i forhold til saksliste 
 
Vedtak: Ingen av sakene krevde habilitetsvurderinger 
 
 
 
Sak 22/24: Henvendelse fra foresatt på G16 
Bakgrunn: Det er kommet inn en henvendelse fra en G16-foresatt, med en bekymring om at 
de to G16-lagene, slik bruttotroppene er oppsatt i et 1. divisjonslag og et 3. divisjonslag, ikke 



 
gir muligheter for spillerne på 3. divisjonslaget å «spille seg opp» på 1. divisjonslaget. Den 
foresatte frykter at dette vil gå sterkt utover motivasjonen til de spillerne som i 
utgangspunktet er i bruttotroppen til 3. divisjonslaget. 
Epost fra foresatt og opplegg fra trenerne (lagt ut på G16’s Spond-gruppe) er delt med alle 
styremedlemmene, men legges ikke med som vedlegg her. 
 
Vedtak: Styret har vurdert henvendelsen og tar til etterretning den foresattes bekymring. 
Samtidig, når vi leser meldingen som er gått ut fra trenerne til både foresatte og spillere på 
Spond, står det der at troppene ikke vil være låst gjennom sesongen og at man ønsker kamp 
om plassene frem og tilbake. «Sykdom, skader, treningsoppmøte etc. vil påvirke laguttak» 
står det i meldingen. 
 
Slik styret ser det, skulle det være gode muligheter for trenerne til å variere hvem som spiller 
kamper for hvilet lag, basert på relativt objektive kriterier. Styret, ved sportslig leder, skal 
likevel ta en prat med G16-trenerne ved første anledning for å gjøre oppmerksom på at 
Rilfo-styret mener det er svært viktig at intensjonen om kamp om plassene og «fluktuering» 
mellom lagene, alt etter spillernes ferdigheter, innsats og holdninger, følges opp fra trenerne 
i praksis. 
 

 
 
 
O-Saker 
 
 
O-Sak 23/24: Organisasjonskart 
Marie la fram et utkast til justert organisering av fotballgruppa, basert på innspill fra det 
ekstraordinære årlige møtet, på de personene som nå har stilt seg til rådighet for roller og 
verv. 
 
Det er forsatt noen roller vi ikke har fått att navn på, og disse er i hovedsak knyttet til 
sportslig utvalg. Sportslig utvalg har møte torsdag 18. april, da de vil diskutere mulig 
fordeling av disse oppgavene. 
 
Vi ble også enige om hvem av styremedlemmene som kontakter hvilke personer for å 
avklare mulige framtidige roller og oppgaver lagt til disse. 
Saken fortsettes på neste styremøte. 
 
 
O-Sak 24/24: Møteplan for styret fram til sommeren 
Marie setter opp en fast møteplan, fortrinnsvis med styremøter på en fast ukedag og et fast 
tidspunkt, og sender ut innkallinger. Fortrinnsvis ønsker vi  møtes fysisk på Bergstadens, 
men vi setter opp teamslink til alle møtene, for sikkerhets skyld. Ettersom mange saker skal 
behandles denne våren, går vi for styremøter hver tredje tirsdag kl. 20.00, med «oppstart» 
tirsdag 30. april. 
 
 
 
 
 



 
 
 


